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BROI.0002.5.2011 

Protokół nr VII/11 
z obrad VII Sesji Rady Powiatu we Włocławku 

z dniem 30 sierpnia  2011 rok 

1. Otwarcie obrad VII Sesji Rady Powiatu 
 
Pan Stanisław Budzyński Przewodniczący Rady  dnia 30 sierpnia 2011 roku o godzinie 
1115 otworzył obrady VII Sesji Rady Powiatu we Włocławku. Powitał radnych, Panią Annę 
Ciesielską Kierownika Delegatury we Włocławku Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony 
Środowiska w Bydgoszczy, Panią Annę Dębicką Dyrektora Samodzielnego Publicznego 
Zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku, Panią Agnieszkę Łobodę - Dyrektora 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie we Włocławku, Pana Tadeusza Wiśniewskiego 
Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg we Włocławku z siedzibą w Jarantowicach, powitał 
Pana Kazimierza Kacę - Starostę Włocławskiego, Pana Zbigniewa Lewandowskiego – 
Wicestarostę, Panią Barbarę Kubiak - Skarbnika Powiatu, Pana Zygmunta Bałutę – 
Sekretarza,  naczelników Starostwa Powiatowego, a także przedstawicieli środków masowego 
przekazu, a także wszystkich obecnych na sali obrad.  

Lista obecności zaproszonych osób stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

2. Stwierdzenie quorum 
 
Przewodniczący Rady  na podstawie listy obecności stwierdził, że aktualnie w obradach Rady 
Powiatu bierze udział 19 radnych, co wobec ustawowego składu Rady Powiatu wynoszącego 
21 radnych stanowi wymagane quorum, a zatem obrady są prawomocne. 
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  
 

3. Przyjęcie porządku obrad 
 
Przewodniczący Rady  poinformował, iż w materiałach na sesję radni otrzymaliś porządek 
obrad VII Sesji Rady Powiatu we Włocławku. Zgodnie z art. 15 ust. 2 ustawy o samorządzie 
powiatowym - Rada Powiatu może wprowadzić zmiany w porządku obrad bezwzględną 
większością głosów ustawowego składu Rady. Jednocześnie poinformował, iż zgodnie z § 23 
ust. 2 pkt 2 Statutu Powiatu Włocławskiego - z wnioskiem o uzupełnienie lub zmianę 
porządku obrad może wystąpić radny, komisja, klub radnych albo zarząd powiatu.  
Przewodniczący poinformował również, iż po uchwaleniu porządku obrad, rada nie może 
w trakcie obrad dokonywać zmian lub uzupełnień przyjętego porządku obrad.   
Przewodniczący zapytał, czy do porządku obrad radni mają propozycje zmian? Radni nie 
zgłosili zmian porządku obrad. 
W związku z brakiem propozycji zmian porządku obrad, Przewodniczący Rady  stwierdził, że 
Rada Powiatu we Włocławku, przyjęła porządek obrad VII Sesji.  
Porządek obrad VII sesji stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  
 

4. Powołanie dwóch sekretarzy obrad VII Sesji Rady Powiatu we Włocławku 
 
Przewodniczący Rady zgodnie z § 42 ust. 2 Statutu Powiatu Włocławskiego zaproponował 
powołać na sekretarzy obrad VII Sesji: Panią  Annę Kozłowską i zapytał, czy wyraża Pani 
zgodę?  
Pani Anna Kozłowska wyraziła zgodę.  
Przewodniczący Rady  zaproponował na sekretarza VII sesji Pana Karola Matusiaka 
i zapytał – czy wyraża Pan zgodę?  
Pan Karol Matusiak – wyraził zgodę.  
Przewodniczący Rady  zapytał, czy są inne kandydatury? Innych kandydatur nie było.  
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Przewodniczący Rady  zapytał, kto jest za tym, aby Pani  Anna Kozłowska była Sekretarzem 
obrad VII Sesji i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 19 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0  
Przewodniczący Rady  zapytał, kto jest za tym, aby Pan Karol Matusiak był Sekretarzem 
obrad VII Sesji i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 19 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonych głosowań Przewodniczący Rady stwierdził, że Sekretarzami 
obrad VII Sesji zostali: Pani Anna Kozłowska i Pan Karol Matusiak. Jednocześnie 
przewodniczący poinformował, iż z urzędu dzisiejsze obrady Rady protokołują: Pani 
Katarzyna Dąbrowska – Czerwińska oraz Pani Marta Szarecka.  
    

5. Przyjęcie protokołu nr VI/11 z dnia 30 czerwca 2011 roku 
 
Przewodniczący Rady zgodnie z paragrafem 32 ust. 1 Statutu Powiatu Włocławskiego został 
sporządzony protokół z obrad VI Sesji, który był do wglądu w Biurze Rady i Ochrony 
Informacji.  Przewodniczący poinformował, iż stosownie do przepisów § 33 ust. 1 Statutu – 
Radni mogą zgłaszać poprawki i uzupełnienia do protokołu nie później niż do dnia 
rozpoczęcia następnej sesji Rady. O przyjęciu lub odrzuceniu poprawki rozstrzyga 
Przewodniczący Rady po wysłuchaniu protokolanta i przesłuchaniu zapisu dźwiękowego 
przebiegu obrad. Jednocześnie poinformował, iż Rada Powiatu przyjmuje protokół 
z poprzedniej sesji tylko w przypadku wniesienia sprzeciwu do Rady.  
Do dnia dzisiejszego nie zgłoszono uwag ani poprawek, nie wniesiono sprzeciwu, a zatem 
Przewodniczący Rady  stwierdził, iż protokół nr VI/11 z dnia 30 czerwca 2011 roku został 
przyjęty.  
 
6. Rozpatrzenie sprawozdania Zarządu Powiatu we Włocławku z jego działalności 

w okresie od dnia 30 czerwca 2011 roku do dnia sesji.  
 
Przewodniczący Rady  poinformował, iż zgodnie z art. 12 pkt 4 ustawy o samorządzie 
powiatowym – Rada Powiatu rozpatruje sprawozdania z działalności Zarządu Powiatu. Radni 
otrzymali projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania Zarządu Powiatu z jego 
działalności za okres od dnia 30 czerwca 2011 roku do dnia sesji, zawierające informację 
z posiedzenia z dnia 30 czerwca, 11 i 25 lipca 2011 roku. 
Radni otrzymali dniu dzisiejszym informację Starosty z posiedzenia zarządu z dnia 8 i 25 
sierpnia  2011 roku.   
Przewodniczący Rady  zapytał, czy są pytania do przedstawionego sprawozdania? Pytań nie 
było.  
Przewodniczący Rady  poprosił o uzupełnienie w § 2 - w miejscu brzmienia przepisu 
o wejściu w życie uchwały, daty – 30 sierpnia 2011 roku. 
Przewodniczący Rady  zapytał, kto jest za podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia 
sprawozdania Zarządu Powiatu we Włocławku z jego działalności w okresie od dnia 30 
czerwca 2011 roku do dnia sesji i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 19  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady  stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 sierpnia 2011 roku w sprawie przyjęcia sprawozdania 
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Zarządu Powiatu we Włocławku z jego działalności w okresie od dnia 30 czerwca 2011 roku 
do dnia sesji została podjęta. 
 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie przyjęcia sprawozdania Zarządu 
Powiatu we Włocławku z jego działalności w okresie od dnia 30 czerwca 2011 roku do dnia 
sesji stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  
 
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 sierpnia 2011 roku w sprawie przyjęcia 
sprawozdania Zarządu Powiatu we Włocławku z jego działalności w okresie od dnia 30 
czerwca 2011 roku do dnia sesji stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 
 
7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Informacji o stanie środowiska 

Powiatu Włocławskiego w 2010 r.” 
 
Przewodniczący Rady  poinformował, iż zgodnie z przepisem art. 8 a ust. 1 ustawy z dnia 20 
lipca 1991 roku o Inspekcji Ochrony Środowiska, Rada Powiatu przynajmniej raz w roku 
rozpatruje  informację wojewódzkiego inspektora ochrony środowiska o stanie środowiska na 
obszarze Powiatu Włocławskiego. radni otrzymali informację o stanie środowiska na terenie 
Powiatu Włocławskiego za 2010 rok.  
Przewodniczący Rady poprosił Panią Jadwigę Fijałkowską Przewodniczącą Komisji 
Środowiska o przedstawienie prac nad projektem uchwały.  
Pani Jadwiga Fijałkowska Przewodnicząca Komisji Środowiska poinformowała, iz 
w dniu 18 sierpnia 2011 roku odbyło sie posiedzenie komisji, podczas którego komisja 
dokonała analizy  projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Informacji o stanie środowiska 
Powiatu Włocławskiego w 2010 r.” Informację przedstawiła Pani Anna Ciesielska Kierownik 
Delegatury we Włocławku  WIOŚ w Bydgoszczy. Następnie Komisja jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Informacji o stanie 
środowiska Powiatu Włocławskiego w 2010 r.”  
Przewodniczący Rady  poinformował, iż na dzisiejsze obrady zaprosił Panią Annę 
Ciesielską Kierownika Delegatury we Włocławku Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony 
Środowiska w Bydgoszczy, która jeżeli będą pytania, udzieli na nie odpowiedzi. 
Przewodniczący Rady  zapytał radnych,  czy do projektu uchwały mają uwagi? Uwag nie 
było, dlatego przewodniczący poprosił o uzupełnienie paragrafu  2  projektu uchwały, gdzie 
jest mowa o wejściu w życie uchwały daty – 30 sierpnia 2011 roku.  
Przewodniczący zapytał, kto jest za podjęciem uchwały  i przeprowadził procedurę 
głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 19  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady  stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 sierpnia 2011 roku w sprawie przyjęcia informacji 
o stanie środowiska Powiatu Włocławskiego w 2010 roku została podjęta.  
 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie przyjęcia informacji o stanie 
środowiska Powiatu Włocławskiego w 2010 roku stanowi załącznik nr 6 do niniejszego 
protokołu.  
 
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 sierpnia 2011 roku w sprawie przyjęcia 
informacji o stanie środowiska Powiatu Włocławskiego w 2010 roku stanowi załącznik nr 7 
do niniejszego protokołu.  
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8. Przedstawienie informacji o przebiegu wykonania planu finansowego Samodzielnego 

Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku za I półrocze 2011 
roku. 

 
Przewodniczący Rady  poinformował, iż Zarząd Powiatu we Włocławku uchwałą nr 56/11 
z dnia 8 sierpnia 2011 roku podjął uchwałę w sprawie przyjęcia informacji o przebiegu 
wykonania planu finansowego Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni 
Specjalistycznych we Włocławku za I półrocze 2011 roku. 
Przewodniczący poinformował, iż Rada Powiatu przyjmuje informację  wyłącznie do 
wiadomości.  
Następnie poprosił Pana Romana Tomaszewskiego Wiceprzewodniczącego Komisji Zdrowia 
i Spraw Społecznych o przedstawienie prac nad informacją. 
Pan Roman Tomaszewski Wiceprzewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych 
poinformował, iż w dniu 17 sierpnia br. odbyło się posiedzenie komisji, podczas którego 
Komisja zapoznała się z informacją o przebiegu wykonania plany finansowego 
Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku za I 
półrocze  2011 roku. Informację przedstawiła Pani Anna Dębicka Dyrektor SPZPS we 
Włocławku. Dyskusja dotyczyła m.in.: kosztów ponoszonych na wynagrodzenia kadr, stanu 
środków trwałych, czasu oczekiwania do specjalistów. Następnie Komisja jednogłośnie 
przyjęła powyższą informację.  
Przewodniczący Rady  poprosił Pana Marka Jaskluskiego Przewodniczącego Komisji 
Budżetu i Finansów o przedstawienie prac nad informacją. 
Pan Marek Jaskulski Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów poinformował, iż 
w dniu 17 sierpnia 2011 roku Komisja Budżetu i Finansów analizowała informację 
przedłożoną przez Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni 
Specjalistycznych we Włocławku z realizacji planu finansowego jednostki za I półrocze 2011 
roku. Członkowie Komisji podkreślili fakt, iż budżet jednostki jest prawidłowo wykonywany. 
Wykonanie przychodów za I półrocze wynosi 6.209.749,26 zł, zaś wykonanie kosztów 
6.186.660,30 zł. Po dyskusji komisja jednogłośnie, sześcioma głosami „za”, przyjęła 
informację.  
Przewodniczący Rady poprosił Pana Jerzego Pawłowskiego Przewodniczącego Komisji 
Rewizyjnej o przedstawienie prac nad informacją.  
Pan Jerzy Pawłowski Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, iż w dniu 18 
sierpnia 2011 roku Komisja analizowała informację z realizacji planu finansowego 
Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku za okres 
I półrocza 2011 roku. Informację przedstawiła dyrektor jednostki – Pani Anna Dębicka. 
Komisja podkreśliła dodatni wynik finansowy jednostki za okres I półrocza br.  
Po dyskusji, Komisja jednogłośnie, pięcioma głosami „za” przyjęła informację.  
Przewodniczący Rady  poinformował, iż na dzisiejsze obrady zaprosił Panią Annę Dębicką 
Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we 
Włocławku, która jeżeli radni będą mieli pytania, udzieli na nie odpowiedzi.  
Radni nie wnieśli uwag.  
Wobec braku głosów wyrażających sprzeciw, Przewodniczący Rady  stwierdził, że Rada 
Powiatu przyjęła do wiadomości, informację o przebiegu wykonania planu finansowego 
Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku za 
I półrocze 2011 roku. 
 
Informacja o przebiegu wykonania planu finansowego Samodzielnego Publicznego Zespołu 
Przychodni Specjalistycznych we Włocławku za I półrocze 2011 roku stanowi załącznik nr 8 
do niniejszego protokołu.  
 
O godzinie 1130 na obrady przybyła radna Pani Ewa Kończyńska. Na sali obrad było 20 
radnych.  
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9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania Dyrektora PCPR we 
Włocławku z realizacji Powiatowego Programu Działań na Rzecz Osób 
Niepełnosprawnych w latach 2004-2010 za rok 2010.  

 
Przewodniczący Rady  poinformował, iż Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 
we Włocławku  przedłożyła sprawozdanie z wykonania uchwały nr XIV/163/04 Rady 
Powiatu we Włocławku z dnia 3 marca 2004 roku.   
Przewodniczący poprosił Panią Ewę Kończyńską Przewodniczącą Komisji Zdrowia i Spraw 
Społecznych o przedstawienie prac nad projektem uchwały. 
Pani Ewa Kończyńska Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych 
poinformowała, iż podczas ostatniego posiedzenia Komisji, które miało miejsce w dniu 
17 sierpnia 2011 roku członkowie Komisji  dokonali analizy projektu uchwały w sprawie 
przyjęcia sprawozdania Dyrektora PCPR we Włocławku z realizacji Powiatowego Programu 
Działań na Rzecz Osób Niepełnosprawnych w latach 2004-2010 za rok 2010. Dyskusja 
dotyczyła m.in.: częstotliwości uczestnictwa osób niepełnosprawnych w turnusach 
rehabilitacyjnych, korzyści jakie przynosi zwiększanie aktywności zawodowej osób 
niepełnosprawnych. Komisja pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady  poinformował, iż na dzisiejsze obrady zaprosił Panią Agnieszkę 
Łobodę Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie we Włocławku, która jeżeli radni 
będą mieli pytania, udzieli na nie odpowiedzi. 
Przewodniczący Rady  zapytał radnych, czy mają uwagi, pytania? Uwag, pytań nie było.  
Przed rozpoczęciem procedury głosowania, Przewodniczący Rady  poprosił  o uzupełnienie 
paragrafu 2 projektu uchwały, gdzie jest mowa o wejściu w życie uchwały, daty – 30 sierpnia 
2011 roku. 
Przewodniczący poprosił,  kto jest za podjęciem uchwały i przeprowadził procedury 
głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 20  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady  stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 sierpnia 2011 roku w sprawie przyjęcia sprawozdania 
Dyrektora PCPR we Włocławku z realizacji Powiatowego Programu Działań na Rzecz Osób 
Niepełnosprawnych w latach 2004-2010 za rok 2010 została podjęta.  
 
Projekt uchwała Rady Powiatu we Włocławku w sprawie przyjęcia sprawozdania Dyrektora 
PCPR we Włocławku z realizacji Powiatowego Programu Działań na Rzecz Osób 
Niepełnosprawnych w latach 2004-2010 za rok 2010 stanowi załącznik nr 9 do niniejszego 
protokołu.  
 
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 sierpnia 2011 roku w sprawie przyjęcia 
sprawozdania Dyrektora PCPR we Włocławku z realizacji Powiatowego Programu Działań 
na Rzecz Osób Niepełnosprawnych w latach 2004-2010 za rok 2010 stanowi załącznik nr 10 
do niniejszego protokołu.  
 
10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy 

współpracy z samorządem Miasta i Gminy Brześć Kujawski w sprawie przystąpienia 
i realizacji zadania pod nazwą: „Przebudowa drogi powiatowej nr 2912 C Bielawy – 
Kazanie – Sokołowo” w roku 2011.  

 
Przewodniczący Rady  poinformował, że Burmistrz Miasta i Gminy Brześć Kujawski 
wyraził zgodę na przeniesienie środków finansowych z zadania inwestycyjnego pod nazwą: 
„Przebudowa drogi powiatowej nr 2807C Osięciny – Wieniec – Włocławek” na zadanie p.n.: 
„Przebudowa drogi powiatowej nr 2912C Bielawy – Kazanie – Sokołowo”. W ramach 
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partnerstwa na realizację inwestycji samorząd Gminy Brześć Kujawski przekaże kwotę 
w wysokości 245.496 zł. Odstąpienie od inwestycji p.n.: „Przebudowa drogi powiatowej nr 
2807C Osięciny – Wieniec – Włocławek” konieczne jest ze względu na występujące 
zagrożenie zniszczenia dróg powiatowych przez pojazdy wykonawców autostrady A-1 
wskutek nadmiernego ruchu samochodów ciężarowych wraz z ciężkim załadunkiem.  
Przewodniczący Rady  poprosił Pana Jerzego Donajczyka Przewodniczącego Komisji 
Infrastruktury i Rozwoju o przedstawienie prac nad projektem uchwały. 
Pan Jerzy Donajczyk Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Rozwoju poinformował, 
iż Komisja w dniu 17 sierpnia br. analizowała projekt uchwały dotyczący wyrażenia zgody na 
zawarcie umowy współpracy z samorządem Miasta i Gminy Brześć Kuj. dotyczącej 
przystąpienia i wykonania zadania – Przebudowa drogi powiatowej Bielawy – Kazanie – 
Sokołowo. Projekt uchwały przestawił Pan Marcin Podlaski przedstawiciel Powiatowego 
Zarządu Dróg we Włocławku z siedzibą w Jarantowicach. Pytania dotyczyły kosztów 
wykonania 800 metrowego odcinka drogi, na czym ma polegać etapowanie drogi, jakie będą 
skutki finansowe dla Powiatu w związku z odłożeniem w czasie wykonania drogi powiatowej 
Włocławek – Wieniec – Osięciny. Po dyskusji, komisja jednogłośnie sześcioma głosami „za”, 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   
Przewodniczacy poinformował, iż na dzisiejsze obrady zaprosił Pana Piotra Jacka 
Zbonikowskiego Naczelnika Wydziału Rozwoju, Edukacji i Spraw Społecznych, który jeżeli 
mieli pytania, udzieli na nie odpowiedzi.  
Przewodniczący Rady  zapytał radnych, czy mają uwagi, pytania? Uwag nie było.  
Przed rozpoczęciem procedury głosowania, Przewodniczący Rady  poprosił o uzupełnienie 
paragrafu 5 projektu uchwały, gdzie jest mowa o wejściu w życie uchwały, daty – 30 sierpnia 
2011 roku. 
Przewodniczący Rady  zapytał, kto jest za podjęciem uchwały i przeprowadził procedurę 
głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 20  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady  stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 sierpnia 2011 roku w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie umowy współpracy z samorządem Miasta i Gminy Brześć Kujawski w sprawie 
przystąpienia i realizacji zadania pod nazwą: „Przebudowa drogi powiatowej nr 2912 C 
Bielawy – Kazanie – Sokołowo” w roku 2011  została podjęta.  
 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
umowy współpracy z samorządem Miasta i Gminy Brześć Kujawski w sprawie przystąpienia 
i realizacji zadania pod nazwą: „Przebudowa drogi powiatowej nr 2912 C Bielawy – Kazanie 
– Sokołowo” w roku 2011 stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.   
 
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 sierpnia 2011 roku w sprawie wyrażenia 
zgody na zawarcie umowy współpracy z samorządem Miasta i Gminy Brześć Kujawski w 
sprawie przystąpienia i realizacji zadania pod nazwą: „Przebudowa drogi powiatowej nr 2912 
C Bielawy – Kazanie – Sokołowo” w roku 2011 stanowi załącznik nr 12 do niniejszego 
protokołu.   
 
11. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Rady Powiatu we Włocławku 

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2011. 

Przewodniczący Rady  poinformował, iż projekt uchwały dotyczy zmian w planie dochodów 
i wydatków w związku ze zwiększeniem lub zmniejszeniem oraz dokonaniem przeniesień 
w planie wydatków między rozdziałami i paragrafami klasyfikacji budżetowej na wniosek 
dysponentów.  
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Przewodniczący poprosił Pana Marka Jaskulskiego Przewodniczącego Komisji Budżetu 
i Finansów o przedstawienie prac nad projektem uchwały.  

Pan Marek Jaskulski Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów poinformował, iż 
w dniu 17 sierpnia br. Komisja analizowała projekt uchwały dotyczący zmian w budżecie 
Powiatu za 2011 rok. Projekt przedstawiła Skarbnik Powiatu. Pytania dotyczyły dochodów 
w dps- ach oraz kosztów pobytu mieszkańca w dps – ach. Po dyskusji, komisja jednogłośnie, 
sześcioma głosami „za”, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

Przewodniczący Rady  poinformował, iż w obradach bierze udział Pani Barbara Kubiak 
Skarbnik Powiatu, która jeżeli radni będą mieli pytania, udzieli na nie odpowiedzi.  

Przewodniczący Rady  zapytał radnych, czy mają uwagi, pytania do projektu uchwały? Uwag 
nie było.  Przed rozpoczęciem procedury głosowania, poprosił o uzupełnienie paragrafu 
3 projektu uchwały, gdzie jest mowa o wejściu w życie uchwały, daty – 30 sierpnia 2011 
roku.  Przewodniczący zapytał, kto jest za podjęciem uchwały i przeprowadził procedurę 
głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 20  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady  stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 sierpnia 2011 roku zmieniająca uchwałę Rady 
Powiatu we Włocławku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2011 
została podjęta. 

Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku zmieniający uchwałę Rady Powiatu we 
Włocławku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2011 stanowi 
załącznik nr 13 do niniejszego protokołu.  

Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 sierpnia 2011 roku zmieniająca uchwałę 
Rady Powiatu we Włocławku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 
2011 stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu.  

12. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Rady Powiatu we Włocławku w 
sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 
2011 – 2018.  

Przewodniczący Rady  poinformował, iż w dniu 21 lutego 2011 roku Rada Powiatu 
uchwaliła Wieloletnią Prognozę Finansową na lata 2011 – 2018. Proponowana Państwu 
uchwała dotyczy zmian załącznika nr 1 i nr 2.  

Przewodniczący poprosił Pana Marka Jaskulskiego Przewodniczącego Komisji Budżetu 
i Finansów o przedstawienie prac nad projektem uchwały.  

Pan Marek Jaskulski Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów poinformował, iż 
Komisja w dniu 17 sierpnia br. analizowała projekt uchwały dotyczący zmiany Wieloletniej 
Prognozy Finansowej na lata 2011 – 2018. Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Powiatu. 
Komisja bez dyskusji, jednogłośnie sześcioma głosami „za”, pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady  poinformował, iż w obradach bierze udział Pani Barbara Kubiak 
Skarbnik Powiatu, która jeżeli radni będą mieli pytania, udzieli na nie odpowiedzi.  
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Przewodniczacy zapytał radnych, czy mają uwagi, pytania do projektu uchwały? Uwag nie 
było. Przed rozpoczęciem procedury głosowania, Przewodniczący poprosił o uzupełnienie 
paragrafu 3 projektu uchwały, gdzie jest mowa o wejściu w życie uchwały, daty – 30 sierpnia 
2011 roku.  

Przewodniczący Rady  zapytał, kto jest za podjęciem uchwały i przeprowadził procedurę 
głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 20  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady  stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 sierpnia 2011 roku zmieniająca uchwałę Rady 
Powiatu we Włocławku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Włocławskiego na lata 2011 – 2018 została podjęta. 

Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku zmieniający uchwałę Rady Powiatu we 
Włocławku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Włocławskiego na lata 2011 – 2018 stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu.  

Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 sierpnia 2011 roku zmieniająca uchwałę 
Rady Powiatu we Włocławku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Włocławskiego na lata 2011 – 2018 stanowi załącznik nr 16 do niniejszego 
protokołu. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji rocznego 
planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu we Włocławku za I półrocze 
2011 roku.  

 
Przewodniczący Rady  poinformował, iż Komisja Rewizyjna zgodnie z art. 17 ust. 2 ustawy 
o samorządzie powiatowym oraz paragrafem 67 ust. 6 Statutu Powiatu Włocławskiego 
przedstawiła Wysokiej Radzie sprawozdanie z realizacji planu pracy i kontroli Komisji za 
I półrocze 2011 roku.  
Przewodniczący poprosił Pana Jerzego Pawłowskiego Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 
o przedstawienie prac nad projektem uchwały.  
Pan Jerzy Pawłowski Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, iż Komisja 
w dniu 18 sierpnia br. opracowała sprawozdanie z wykonania planu pracy i kontroli komisji 
za okres I półrocza 2011 roku. Za okres sprawozdawczy komisja odbyła 4 posiedzenia oraz 
przeprowadziła jedną kontrolę. Komisja jednogłośnie, pięcioma głosami „za”, przyjęła 
sprawozdanie i przedłożyła Wysokiej Radzie do zatwierdzenia.  

Przewodniczący Rady  zapytał radnych, czy mają uwagi, pytania do projektu uchwały? 
Uwag nie było. Przed rozpoczęciem procedury głosowania, Przewodniczący Rady  poprosił  
o uzupełnienie paragrafu 2 projektu uchwały, gdzie jest mowa o wejściu w życie uchwały, 
daty – 30 sierpnia 2011 roku.  

Przewodniczący Rady  zapytał radnych, kto jest za podjęciem uchwały i przeprowadził 
procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 20  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
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Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady  stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 sierpnia 2011 roku w sprawie przyjęcia sprawozdania 
z realizacji rocznego planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu we Włocławku 
za I półrocze 2011 roku  została podjęta. 
 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji 
rocznego planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu we Włocławku za 
I półrocze 2011 roku stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu.  
 
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 sierpnia 2011 roku w sprawie przyjęcia 
sprawozdania z realizacji rocznego planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 
we Włocławku za I półrocze 2011 roku stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu.  
 
14. Pytania radnych  
 
Przewodniczący Rady poinformował radnych, iż zgodnie § 25 ust. 1 Statutu Powiatu 
Włocławskiego - interpelacje i zapytania radnych kieruje się odpowiednio do zarządu 
powiatu, starosty lub poszczególnych członków zarządu za pośrednictwem przewodniczącego 
rady. Zapytania mogą być też kierowane do przewodniczącego rady lub 
wiceprzewodniczącego. Przewodniczący poinformował również, iż zgodnie z paragrafem 26 
ust. 1 – zapytania składa się ustnie w trakcie obrad, w sprawach mniej złożonych dotyczących 
aktualnych problemów Powiatu, a także w celu uzyskania informacji o konkretnym stanie 
faktycznym.  
Odpowiedź na złożoną w trakcie obrad Rady interpelację czy zapytanie udzielana jest przez 
jej adresata lub w jego imieniu przez wyznaczonego członka zarządu bądź upoważnioną inną 
osobę, w punkcie – wolne wnioski i oświadczenia radnych.  
Przewodniczący Rady poprosił Radnych o pytania z  zaznaczeniem, na które ma być 
udzielona odpowiedź na piśmie.  
Radny Piotr Grudziński 
1. Na podstawie § 26 Statutu Powiatu Włocławskiego zwrócił się z zapytaniem 

w następującej sprawie: Czy Starosta Włocławski jest w posiadaniu protokołu bądź też 
wystąpienia pokontrolnego kontroli prowadzonej przez Wydział Polityki Społecznej 
Kujawsko – Pomorskiego Urzędu Wojewódzkiego w Domu Pomocy Społecznej 
w Kowalu w związku ze skargą na działalność Dyrektora Domu Pomocy Społecznej 
w Kowalu. Jeżeli tak to proszę o przedstawienie informacji o wynikach kontroli.  

2. Radny powiedział, ze na Sesji Rady Powiatu , która miała miejsce 30 czerwca 2011 roku 
w punkcie w którym rada rozpatrywała sprawozdanie Zarządu Powiatu we Włocławku 
z jego działalności w okresie od dnia 30 czerwca 2011 roku do dnia sesji. Radni poruszali 
kwestie stworzenia czytelnych zasad dofinansowywania dla różnego rodzaju organizacji. 
Starosta zobowiązał się, że w ciągu 1-2 miesięcy od dnia sesji takie zasady zostaną 
opracowane i opublikowane. Radny zapytał co Starosta zrobił w tej kwestii? Dzisiaj 
mijają 2 miesiące. 

3. Radny powiedział, ze na ostatnim posiedzeniu Rady Powiatu Zarząd Powiatu wycofał 
projekt uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji celowej z budżetu powiatu  na 
finansowanie lub dofinansowanie inwestycji z zakresu ochrony środowiska i gospodarki 
wodnej. Radny zapytał jakie Starosta i pracownicy Starostwa podjęli działania.  

4. Radny zapytał o sprawę dotyczącą Kapliczki na terenie gminy Kowal przy drodze 
powiatowej Mostki - Kowal. Radny poprosił starostę o przybliżenie tematu, ponieważ 
radni znają to tylko z plotek, ulotek przekazów medialnych.  

Radny Bogdan Domżalski zapytał o bieżące utrzymanie dróg powiatowych na terenie gminy 
Lubień Kujawski w szczególności chodzi o drogę Kanibród -Działkowo. Jest to droga 
udostępniona firmom budującym autostrady. Radny zapytał, kiedy droga zostanie 
naprawiona,  ponieważ poruszanie po drodze  pojazdami osobowymi jest utrudnione. W tej 
chwili rozpoczyna się rok szkolny, rodzice będą dowozili dzieci do szkoły, będą jeździć 
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autobusy szkolne. Droga jest w takim stanie, że poruszanie po niej nie jest możliwe. Było 
kilka terminów naprawy tej drogi, pierwszy termin prawdopodobnie był to koniec lipca. 
Kolejny termin to koniec sierpnia, ale nadal nie widać, aby firmy działające przy budowie 
autostrady naprawiały tę drogę.  
Radny Jacek Jabłoński powiedział, że okres wakacyjny powoduje przemieszczanie 
mieszkańców po kraju. Radny zapytał - czy w powiecie włocławskim istnieje informacja 
turystyczna lub odpowiednie biuro informacji turystycznej? W gminach i miastach jest z tym 
problem. Radny zapytał, czy powiat nie powinien stworzyć takiego biura ? Radny zapytał, 
czy są podejmowane działania w tej sprawie? Radny nie ma na myśli terenów tylko 
turystycznych, ale również zwrócenie uwagi na żywność, rękodzieło, czy miejsca związane 
z wypoczynkiem. Następnie radny poinformował, że w sprawozdaniu z działalności Zarządu 
Powiatu  zauważył, że kilka dyrektorów ponadgimnazjalnych szkół powiatowych zwracało 
się do Zarządu Powiatu o otwarcie klas mniej licznych. Radny zapytał, czy jest problem 
z naborem do szkół? Radny zapytał, co zrobiono, aby nie było tego problemu? Jak 
promowano poszczególne szkoły, co szkoły i ich dyrektorzy zrobili, żeby na tym trudnym 
rynku szkół ponadgimnazjalnych się utrzymać? 
Radny Jerzy Donajczyk powiedział, ze okres wakacyjny sprzyja podnoszeniu kwalifikacji  
przez kadrę nauczycielską, podwyższenia swojego statusu nauczycielskiego. Radny zapytał, 
ilu nauczycieli złożyło wnioski i spełniło warunki podwyższenia swoich kwalifikacji 
udokumentowanych przed komisją egzaminacyjną. Radny zapytał, jakie skutki finansowe 
spowoduje to dla powiatu jeszcze w tym roku.  
Radny Piotr Grudziński powiedział, że na ostatniej sesji był poruszany temat 
współfinansowania funkcjonowania Boiska  Orlik w Lubrańcu. Starosta zobowiązał się, że w 
ciągu 2-3 tyg zostanie wyjaśniona, uregulowana, z samorządem Lubrańca. Radny zapytał, co 
Pan Starosta w tej kwestii zrobił.  
Radny Jerzy Donajczyk powiedział, że w ostatnią niedzielę odbyły się powiatowo-
diecezjalne dożynki. Radny poprosił o informację z przebiegu dożynek.  Na ostatnim 
posiedzeniu Komisji Infrastruktury i Rozwoju, Pan Marcin Podlaski (pracownik PZD) 
poinformował, że odbędzie spotkanie z kierownictwem autostrady, na którym mają zostać 
przedłożone uwagi zgłaszane przez komisję. Radny zapytał, czy takie spotkanie się odbyło 
i jak PZD zostało potraktowane. Radny powiedział, że przy budowie autostrady nie dzieje się 
dobrze. W dniu wczorajszym  zginęła jedna osoba w miejscowości Grabkowo. Radny 
zaznaczył, iż w Czerniewicach  miało zostać poprawione pobocze. Mówił o tym Wicestarosta 
na zebraniu wiejskim. Autostradowcy nie robią nic, aby to poprawić. Samochód z autostrady 
wjechał tam, gdzie jest odprowadzana woda z kratki ściekowej, w innym miejscu naruszył 
pobocze.  
Radny Marek Jaskulski  powiedział, że droga powiatowa Kowal -Szatki jest zalewana 
w miesiącach wilgotnych. Ostatnie 2 lata są latami mokrymi, co powoduje zbieranie się wody 
na jezdni. Radny zaznaczył, iż pobocza są wyższe od pasa jezdni.  Radny poprosił 
o informacje na ten temat jak wygląda ta sprawa. 
 
15. Interpelacje radnych 
 
Przewodniczący Rady powiedział, że zgodnie z § 25 ustęp 2 Statutu Powiatu Włocławskiego 
interpelacje składa się w sprawach zasadniczych dla powiatu, a wypowiedź ją wyrażająca 
powinna zawierać w sobie konkretne pytanie odzwierciedlające istotę problemu będącego 
interpelacją.  
Przewodniczący Rady poprosił Radnych o interpelacje z  zaznaczeniem, na które ma być 
udzielona odpowiedź na piśmie 
Radny Piotr Grudziński na podstawie § 25 Statutu Powiatu Włocławskiego zwrócił się 
z następującymi interpelacjami: 
1) w sprawie udostępnienia szczegółowych informacji na temat wydatkowania środków 
zapisanych w budżecie Powiatu Włocławskiego na 2011 rok w następujących działach 
klasyfikacji budżetowej:   



 11 

 Dział 750 – Administracja publiczna – Rozdział 75075 – Promocja jednostek 
samorządu terytorialnego w rozbiciu na okres od 01 stycznia 2011 – do 30 czerwca 
2011 oraz od 1 lipca 2011 do 31 sierpnia 2011.  

 Dział 630 Turystyka – Rozdział - 63003 - Zadania w zakresie upowszechniania 
turystyki w rozbiciu na okres od 01 stycznia 2011 – do 30 czerwca 2011 oraz od 1 
lipca 2011 do 31 sierpnia 2011.  

 Dział 921  – Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego - Rozdział -  92195 - 
Pozostała działalność w rozbiciu na okres od 01 stycznia 2011 – do 30 czerwca 2011 
oraz od 1 lipca 2011 do 31 sierpnia 2011. 

 Dział 926 - Kultura fizyczna i sport – Rozdział – 92605 – Zadania w zakresie kultury 
fizycznej i sportu w rozbiciu na okres od 01 stycznia 2011 – do 30 czerwca 2011 oraz 
od 1 lipca 2011 do 31 sierpnia 2011. 

Radny poprosił  o udostępnienie jak najbardziej szczegółowych informacji.   
2) w sprawie udzielenia wyjaśnień oraz udostępnienia pełnej dokumentacji prowadzonego 
postępowania administracyjnego w stosunku do właścicieli gruntu na którym znajdowała 
się kapliczka zlokalizowana przy budowanej drodze powiatowej Mostki – Kowal. 

Radny Karol Matusiak powiedział, że ze sprawozdania z działalności Zarządu Powiatu 
wynika, że zarząd przyjął zasady zimowego utrzymania dróg na terenie powiatu 
włocławskiego radny poprosił o udostępnienie na piśmie informacji o tych kryteriach 
i parametrach, w jaki sposób będzie odbywało się zimowe utrzymanie dróg w sezonie 
zimowym 2011/2012 z jednoczesnym uwzględnieniem kosztów zimowego utrzymania dróg 
na terenie całego powiatu.  

 
16. Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 
 
Przewodniczący Rady powiedział, że stosownie do przepisów § 25 ustęp 5 Statutu Powiatu 
Włocławskiego, bardzo proszę Pana Kazimierza Kacę – Starostę Włocławskiego bądź 
wyznaczonego członka Zarządu Powiatu lub wyznaczoną osobę o udzielenie odpowiedzi, na 
złożone w trakcie obrad Rady Powiatu, interpelacje i zapytania.  
Starosta Włocławski odniósł się do pierwszego zapytania pana radnego Piotra 
Grudzińskiego dotyczącego  protokołu bądź też wystąpienia pokontrolnego kontroli 
prowadzonej przez Wydział Polityki Społecznej Kujawsko – Pomorskiego Urzędu 
Wojewódzkiego w Domu Pomocy Społecznej w Kowalu w związku ze skargą na działalność 
Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Kowalu. Starosta odpowiedział, że jest w posiadaniu 
tego protokołu i jest on do wglądu. Na prośbę radnych Starosta odczytał treść protokołu: 

“W dniu 28 kwietnia 2011 r. do Wydziału Polityki Społecznej Kujawsko-Pomorskiego 
Urzędu Wojewódzkiego w Bydgoszczy została przekazana przez Starostę Włocławskiego 
Pana skarga pismo z dnia 14 lutego 2011 roku i z dnia 3 kwietnia 2011 r.) na działalność 
Środowiskowego Domu Samopomocy w Kowalu. 
W przekazanej skardze podnosi Pan kwestie niewłaściwego traktowania syna – uczestnika 
ŚDS w Kowalu, polegającego na tolerowaniu przez kierownictwo jednostki stosowania 
przemocy przez innych uczestników zajęć ŚDS. W związku z powyższym w dniu 27 maja 
2011 roku zespół inspektorów Wydziału Polityki Społecznej Kujawsko-Pomorskiego Urzędu 
Wojewódzkiego w Bydgoszczy przeprowadził kontrolę doraźną w ww. placówce w ramach 
nadzoru wojewody nad działalnością jednostek organizacyjnych pomocy społecznej. 
W toku przeprowadzonych czynności kontrolnych zespół inspektorów przeprowadził 
rozmowę z Pańskim synem a także kierownikiem Środowiskowego Domu Samopomocy. 
Wynik rozmów a także analiza prowadzonej dokumentacji w jednostce nie potwierdziły 
zarzutów stawianych w przedmiotowej sprawie.  
Pan Starosta powiedział, że na ostatnim posiedzeniu Rady Powiatu we Włocławku była 
poruszana sprawa dofinansowania organizacji. Takie zasady są w trakcie opracowywania 
i zostaną skierowane na najbliższe posiedzenie Zarządu Powiatu. Następnie na kolejnym 
posiedzeniu Rady Powiatu Starosta udzieli na ten temat odpowiedzi.”  
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Starosta odniósł się do tematu kapliczki znajdującej  na terenie gminy Kowal przy drodze 
powiatowej Mostki – Kowal. Prowadzona jest realizacja inwestycji Mostki-Kowal (około 13 
km drogi). Powstał tam problem wynikający z prawa budowlanego. Starosta oświadczył, że ta 
kapliczka znajduje się blisko pasa drogowego, ale nie było zamiarem, nie jest i nie będzie, 
aby tą kapliczkę przenosić, czy też burzyć co ukazało się w artykułach prasowych. 
W międzyczasie była potrzeba, aby tam wybudować również zatoczkę autobusową. Była 
potrzeba wykupienia tego gruntu (kilka arów), aby wybudować zatoczkę z tzw. peronem. 
W związku z tym, że czas był krótki posłużono się spec ustawą odnośnie wykupu gruntów. 
Były prowadzone rozmowy i z tego co Starosta wie, miały doprowadzić do tego, aby ta 
kapliczka tam była i stała. Pewna grupa mieszkańców uznała, że kapliczka stała na gruncie 
prywatnym i powinna zostać na gruncie prywatnym. Ze względu na konieczność 
wybudowania zatoczki, grunt, na którym stała kapliczka stał się własnością powiatu 
włocławskiego (należy przez to rozumieć inwestora czyli PZD we Włocławku z/s 
w Jarantowicach). Mieszkańcy zwrócili się  z prośbą o zwrócenie im gruntu. Niestety nie  ma 
takiej możliwości prawnej. Starosta poinformował radnych, iż posiada przed sobą umowę 
oraz oświadczenie mieszkańców, które są do wglądu. Wynika z nich, że na gruncie 
prywatnym zostanie wybudowana druga kapliczka, która będzie służyć tym mieszkańcom na 
czas dłuższy niż poprzednia. Starosta podkreślił, że nikt nie miał zamiaru niszczyć kapliczki. 
Starosta podniósł, iż robiono wszystko, aby nie tworzyć żadnych konfliktów i wyjść na 
przeciwko mieszkańcom. Najważniejsze jest to, aby ludzie mogli korzystać z tego kultu 
religijnego. Na gruntach Pani ………… wybudowano nową kapliczkę, de facto jest ona na 
ukończeniu. Starosta zaangażował się osobiście w rozwiązanie tego konfliktu, prowadził 
rozmowy z proboszczem tamtej parafii. Starosta Włocławski rozumie stanowisko 
mieszkańców. Starosta zapewnił, iż powstanie kapliczki na prywatnych gruntach nie 
spowodowało uszczuplenia w budżecie powiatu. Umowa została spisana. Starosta liczy na to, 
że przeniesienie tej kapliczki nastąpi w miesiącu wrześniu. Starosta podkreślił, że musi to 
nastąpić za wiedzą i akceptacją mieszkańców. Jeśli będzie wola i akceptacja, to sprawy 
techniczne są najmniejszym problemem. Ten temat w sprawie kultu religijnego jest tematem 
istotnym i ważnym. Starosta ma nadzieje, że zostanie to rozwiązane. Kapliczka ta nikomu nie 
przeszkadzała, nie przeszkadza i nie będzie przeszkadzać. Starosta powiedział, że  radnemu 
Panu Piotrowi Grudzińskiemu zostanie udostępnienia pełna dokumentacja prowadzonego 
postępowania administracyjnego w stosunku do właścicieli gruntu, na którym znajdowała się 
kapliczka zlokalizowana przy budowanej drodze powiatowej Mostki – Kowal. Jeśli chodzi 
o kapliczkę, to Starosta podkreślił, że kapliczka była, jest i będzie. Za akceptacją 
mieszkańców figurka może zostać rozebrana i przeniesiona na grunt Pani …….. Starosta 
wyraził podziękowania dla Pani ……, że wyraziła zgodę na to, aby bezpłatnie na jej gruncie 
powstała kapliczka. Kapliczka nie znajduje się pod opieką konserwatora zabytków, ale należy 
zachować kształty kapliczki, która została wybudowana kilkadziesiąt lat temu. Taka była 
intencja Starosty i jego współpracowników. Starosta zapewnił, że dołoży wszelkich starań, 
aby mieszkańcy Dębniaków mieli z tego tytułu satysfakcję a sprawy związane z religijnym 
kultem nie były przeszkodą w nawiązywaniu kontaktów między samorządem powiatu 
włocławskiego a mieszkańcami Gminy Kowal. Powiat buduje drogę bardzo ważną 
i potrzebną, i mieszkańcy to podkreślają. Mieszkańcy chcą mieć pewność, że władze się 
zmienią, powiatu może nie być, a kapliczka była jest i ma pozostać.  
Następnie Starosta odniósł się do naboru do szkół. Są klasy o naborze  18-17 osób i  z tego 
tytułu trzeba będzie dofinansowywać funkcjonowanie szkół z budżetu powiatu. Optymalna 
klasa to liczba 25 uczniów. Starosta powiedział, że wszystkim uczniom, który przychodzą do 
szkoły należy dać szanse zdobycia wykształcenia. Starosta podziękował za tą możliwość 
członkom Zarządu Powiatu oraz Wydziałowi  Rozwoju, Edukacji i Spraw Społecznych, że 
w tym zakresie mieli wspólne zdanie. Na szczegółowe pytania odpowiedzi udzieli Pan Piotr 
Jacek Zbonikowski.  
Jeśli chodzi o autostrady to Starosta informował Radę Powiatu odnośnie zawarcia umów 
z poszczególnymi odcinkami autostrad. Na terenie powiatu są 3 odcinki: północny (Gmina 
Lubanie), środkowy (Gmina Brześć Kujawski, Włocławek, Choceń Kowal) południowy 
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(Lubień Kujawski. Do końca sierpnia droga na terenie gminy Lubień Kujawski miała zostać 
wykonana. Spotkanie zostanie zorganizowane do dnia 10 września br. Starosta zapewnił, że 
w spotkaniu będzie uczestniczył Dyrektor PZD pan Tadeusz Wiśniewski, zostanie zaproszony 
również Burmistrz Miasta i Gminy Lubień Kujawski oraz Wiceprzewodniczący Rady Bogdan 
Domżalski. Radny Jerzy Donajczyk zadał pytanie odnośnie drogi Czerniewice-Gołaszewo 
i radny Marek Jaskulski pytał odnośnie odcinka drogi Przydatki Wolskie-Szatki-Kowal. Na 
tej drodze są zastoiska wodne. Na ten odcinek jest podpisana umowa na położenie dywanika 
i remont tego odcinka. To pobocze musi zostać zebrane, ponieważ powoduje zastoje wodne. 
W najtrudniejszej sytuacji jest odcinek Czerniewice-Gołaszewo. Starosta zapewnił radnego 
Donajczyka ze we wrześniu dojdzie do spotkania. Do połowy października miał zostać 
położony dywanik na dalszym odcinku od miejscowości Wola Nakonowska do miejscowości 
Gołaszewo. Wykopanie rowów i zebranie rowów jest częściowo wykonywane przez PZD we 
Włocławku z/s w Jarantowicach. Starosta przeprowadził rozmowę z burmistrzem Miasta 
i Gminy Lubraniec odnośnie utrzymania boiska Orlik. Starostwo, jako właściciel  Orlika 
zgodnie  z porozumieniem zawartym z Urzędem Marszałkowskim oraz Ministerstwem 
Sportu, był zobowiązany przez jakiś okres czasu wyznaczyć animatora sportu. Starosta 
poprosił o zabranie głosu Wicestarostę a następnie Pana Naczelnika Wydziału Rozwoju, 
Edukacji i Spraw Społecznych.  
Pan Zbigniew Lewandowski - Wicestarosta odpowiedział na pytanie zadane przez Pana 
radnego Piotra Grudzińskiego. Na poprzedniej Sesji Rady Powiatu Zarząd Powiatu 
zaproponował wycofanie regulaminu z porządku obrad  celem przedłożenia do właściwego 
wydziału. Do 2010 roku był to powiatowy fundusz ochrony środowiska i gospodarki wodnej 
włączony do budżetu powiatu włocławskiego. Jeśli chodzi o wysokości kwot to pani Skarbnik 
może udzielić szczegółowej informacji w tym zakresie. Po I półroczu była to kwota ok. 
120 000 zł. Sugestią zarządu było zabezpieczenie termoizolacji Domu Dziecka w Lubieniu 
Kujawskim oraz wymiana okien w ZS w Chodczu. W związku z tym nie byłoby środków 
finansowych na placówki własne. Pojawił się dylemat, czy zabezpieczyć środki finansowe na 
własne instytucje, czy przeznaczać te środki dla podmiotów zewnętrznych. Wydział 
Środowiska zmienił termin składania wniosku i będzie to stawało na następnym posiedzeniu 
Zarządu Powiatu następnie zasady będą przedstawianie Radzie Powiatu co do kryterium 
zasadności.  
Naczelnik Wydziału Rozwoju, Edukacji i Spraw Społecznych Piotr Jacek Zbonikowski 
powiedział, że odniósł się do pytania Pana Jabłońskiego, na zakończenie rekrutacji 
w szkołach ponadgimnazjalnych wydział przygotował sprawozdanie. W marcu wszyscy 
dyrektorzy składają tzw.: „pobożne życzenia” czyli to, co by sobie życzyli w przyszłym roku. 
Życzenia zostają zrealizowane wtedy, kiedy liczba absolwentów odchodzących w roku 
2010/2011 pokrywa się z liczbą, które pragną skorzystać w roku kolejnym. Liczba 
absolwentów w roku 2010/11 to jest 318 osób. Liczba na połowę lipca - czyli jeszcze nie przy 
zamkniętym naborze dla szkół dla dorosłych - to jest liczba 340 uczniów. Czyli znacznie 
przekraczająca liczbę absolwentów. Jeżeli chodzi o rozbieżności i prośby skierowane do 
zarządu powiatu. np. w uzupełniającym liceum dla dorosłych jest 35 uczniów a w 2 klasie 18 
uczniów. Subwencja otrzymana w tym roku będzie większa, ponieważ jest ona zależna od 
liczby uczniów. Z dniem 31 sierpnia zamyka się nabór dla szkól dla dorosłych. Sprzed kilka 
laty Starostwo Powiatowe dopłacało około 1,5 mln w tym szkolnym roku kalendarzowym 
powiat dopłacił tylko 74 000 zł. Zmniejszyła się liczba szkół, ale  zmniejszyła się wysokość 
subwencji. Jeśli chodzi o boisko Orlik w Lubrańcu to w wyniku umowy ze Szkolnym 
Związkiem Sportowym dopłaca 50% na wynagrodzenie animatora. Łączne koszty 
wydatkowania zwiększonego budżetu w szkołach to jest kwota 27 000 zł,  z czego znaczna 
część jest to  50% wynagrodzenie dla animatora sportu. Umowa obowiązuje od 1 marca do 
końca listopada. Będą w tym temacie prowadzone rozmowy z władzami Lubrańca. Naczelnik 
powiedział, że 6 nauczycieli z placówek ponadgimnazjalnych prowadzonych przez powiat 
włocławski przystąpiło do podniesienia stopnia awansu zawodowego na nauczyciela 
mianowanego. 3 nauczycieli z ZS w Izbicy Kujawskiej, 2 nauczycieli z ZS w Chodczau i 1 
nauczyciel z ZS w Lubrańcu-Marysinie. Od 1 września staną się nauczycielami 
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mianowanymi. Różnica w środkach finansowych to ok dwustu kilkudziesięciu złotych zł,  od 
miesiąca września do miesiąca grudnia. Potem będzie uwzględniała ich subwencja.  
Radny Karol Matusiak zapytał o nabór w poszczególnych szkołach w tym roku w rozbiciu 
na poszczególne szkoły i klasy. Stan przedstawiony przez Naczelnika jest lepszy niż był 
w ubiegłym roku. Radny zapytał, ile absolwentów ukończyło szkoły ponadgimnazjalne. Ilu 
przystępowało do egzaminu maturalnego? Ilu maturzystów uzyskało pozytywny wynik 
egzaminu maturalnego?  
Przewodniczący Rady powiedział, że pytania zadaje się w punkcie 14- pytania radnych i 15 
interpelacje radnych. Nie należy tego rozbudowywać, bo mija się to z celem.   
Naczelnik Wydziału Rozwoju, Edukacji i Spraw Społecznych Piotr Jacek Zbonikowski 
powiedział, że jeśli chodzi o pytanie radnego Karola Matusiaka to taka informacja w rozbiciu 
na poszczególne szkoły i klasy jest przygotowana. Zdawalność uczniów w poszczególnych 
placówkach ponadgimnazjalnych z procentowym wskaźnikiem, ile przystąpiło, ilu zdało itd. 
Naczelnik zobowiązał się dostarczyć to radnemu w formie pisemnej.  
Radny Jacek Jabłoński poprosił, aby na piśmie była informacja co szkoły i ich dyrektorzy 
zrobili aby ten nabór ulepszyć, żeby te klasy były idealnie ukształtowane? Radny nie podziela 
optymizmu Naczelnika, że jest tak cudownie. Bo gdyby było idealnie to nie byłoby klas 18 
osobowych. Radny wie, że nie da sie aby w każdej klasie było 25 uczniów. Radny 
przypomniał, że zadawał również pytanie o informację turystyczną. Radny poprosił o pisemną 
odpowiedź.  
Naczelnik Wydziału Rozwoju, Edukacji i Spraw Społecznych Piotr Jacek Zbonikowski 
odpowiedział, że temat ten był rozpoczęty z początkiem wakacji, kiedy konstytuował się 
nowy regulamin organizacyjny Starostwa Powiatowego, Naczelnik wystąpił do wszystkich 
gmin powiatu włocławskiego z prośbą o przygotowanie informacji zawierającej elementy, 
o których mówił Pan Radny Jacek Jabłoński,  na piśmie aby zawrzeć to  w jakimś biuletynie 
powiatowym.  Wójtowie i burmistrzowie najlepiej wiedzą co posiadają ich gminy.  Chodzi tu 
o bardzo szeroko rozumiane pojęcie turystyki kulturalnej i zabytkowej. Wydział Rozwoju, 
Edukacji i Spraw Społecznych kompletuje te informacje. Zostanie przygotowany biuletyn 
informacji turystycznej. Naczelnik podziękował dyrektorom szkół ponadgimnazjalnych 
i niech trzymają tak dalej. Jeśli dyrektorom uda się pozyskać więcej uczniów niż stracili, to 
jest ich sukces. Naczelnik podkreślił, że Powiat Włocławski w ubiegłym roku dopłacił do 11 
szkół 74 000 zł.   
Przewodniczący Rady przekazał prowadzenie obrad Wiceprzewodniczącemu Rady Powiatu 
Panu Zygmuntowi Wierzowieckiemu. 
Radny Marek Jaskulski nawiązał do pytania Jerzego Donajczyjka zadanego w sprawie 
dożynek. W niedzielę w sercu Włocławka odbyły się dożynki. Inicjatywa władz powiatu 
i Kurii Diecezjalnej Włocławskiej była słuszna. Udało się połączyć tradycję ze 
współczesnością, dzięki miejscu i wspólnemu organizowaniu tych dożynek. Obecni byli 
wszyscy przedstawiciele gmin z wieńcami dożynkowymi, wójtowie, burmistrzowie oraz 
radni. Radny wyraził podziękowania dla pracowników Wydziału Rozwoju, Edukacji i Spraw 
Społecznych za wkład pracy. Radny podziękował również Zarządowi Powiatu za to, że 
przyniósł korzystny klimat dla tej uroczystości.  
Radny Jerzy Donajczyk oświadczył, że w dniu 27 sierpnia br. uczestniczył wraz ze Starostą 
Włocławskim w obchodach jubileuszu 65-lecia Koła Myśliwskiego Przepiórka. Uroczystość 
odbyła się w Jarantowicach w ośrodku myśliwskim. Była poprzedzona Mszą Św. w kościele 
pod wezwaniem Św. Idziego w Choceniu oraz koncertem, Zespołu Myśliwskiego szczebla 
centralnego, który dał popis muzyki myśliwskiej. Koncert był życzliwie odebrany przez 
uczestników. Radny w imieniu radnych Rady Powiatu we Włocławku dołączył się do 
gratulacji z okazji tak doniosłego jubileuszu. Na uroczystości głos zabrał również Starosta 
Włocławski, który otrzymał odznaczenie myśliwskie.  
Radna Jadwiga Błaszkiewicz poinformowała radnych, iż Radny Rady Powiatu Pan Bogdan 
Sadowski oświadczył Pani Błaszkiewicz jako Przewodniczącej Klubu Radnych PO i Ponad 
Podziałami o rezygnacji z członkostwa w klubie i przejściu do Klubu Wspólnoty 
Samorządowej. W związku z powyższym Przewodnicząca Klubu podziękowała Panu 
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Bogdanowi Sadowskiemu za dotychczasowa współpracę i życzyła satysfakcji z pracy 
w nowym klubie.  
Wicestarosta powiedział, że Starostwo Powiatowe uczestniczyło w dożynkach Województwa 
Kujawsko-Pomorskiego, które miały miejsce w Chełmnie pod patronatem Marszałka 
Województwa i Biskupa Diecezji Toruńskiej. W uroczystościach uczestniczyły wszystkie 
Starostwa Powiatowe województwa Kujawsko-Pomorskiego. Powiat Włocławski 
reprezentował Wicestarosta oraz Pracownik Wydziału Rozwoju, Edukacji i Spraw 
Społecznych Jadwiga Żerlak. Ponadto powiat reprezentowało KGW Sokołowo, KGW Brześć 
Kujawski oraz Czerniewice. W dożynkach ponadto uczestniczył Marszałek Województwa, 
Pani Wojewoda Województwa Kujawsko-Pomorskiego, Przewodniczący Sejmiku 
Województwa Kujawsko-Pomorskiego, Wiceminister Spraw Wewnętrznych i Administracji, 
Wicemarszałek Sejmu RP, Pan Poseł Węrzydło i przedstawiciele władz lokalnych Miasta 
Chełmno. Wicestarosta ocenił dożynki wojewódzkie jako dobrze zorganizowane. 
Wicestarosta poprosił Starostę i Skarbnika, aby na przyszłe dożynki powiat włocławski miał 
własny namiot, aby mógł się godnie reprezentować.  
Radna Anna Kozłowska uzupełniła wypowiedź Pana Wicestarosty. Promocja powiatu 
włocławskiego odbyła się na dożynkach Wojewódzkich również dzięki Gminie Boniewo. Na 
dożynkach tych byli odznaczania sołtysi. W Gminie Boniewo jest sołtys, który funkcję 
sołtysa pełni już ponad 56 lat i jest jednym z najdłuższym stażem.  
Radny Piotr Grudziński złożył wniosek. Na przed ostatniej Sesji Rady Gminy w Kowalu 
był obecny Pan Dyrektor PZD w imieniu Pana Starosty, który mówił o drogach powiatowych 
przebiegających przez teren Gminy Baruchowo. Na wniosek mieszkańców dotyczący ścinki 
poboczy przy drogach powiatowej Brauchowo - Więsławice, Dyrektor odpowiedział, że nie 
będzie prowadzana ścinka poboczy. Skoro Starosta zobowiązał Dyrektora do wykonania 
ścinki poboczy przy drodze Kowal-Szatki, to radny poprosił o to, aby wziąć pod uwagę drogę 
Baruchowo - Więsławice. Tam jest dość duży spad. Woda płynie środkiem drogi, ponieważ 
są zawyżone pobocza. Radny zaznaczył, że wypowiada się w imieniu swoim i radnego 
Tomaszewskiego. 
Radny złożył oświadczenie. Starosta powiedział, że „nie ma się czego wstydzić przy sprawie 
kapliczki.” Radny nie wie na ile to co pisały media jest prawdziwe. Jeśli media nie pisały 
prawdy to Starosta mógł to sprostować. Jeśli Starosta nie wstydzi się tego, że wojewoda 
uchyla decyzję Starosty Włocławskiego, to radny gratuluje poziomu wstydu. Jeżeli Starosta 
nie wstydzi się tego, co znajduje się w wystąpieniu pokontrolnym z kontroli prowadzonej 
w DPS w Kowalu i w odpowiedzi na wystąpienie pokontrolnem, to również radny 
pogratulował Staroście poziomu wstydu. Radny powiedział, że gdyby „wyprodukował” taki 
dokument i ktoś wytknął podstawowe błędy, że kontrolujący powołał się na nieobowiązujące 
przepisy prawa oraz kontrolujący nie zna aktualnych przepisów prawa w związku z tym nie 
mógł rzetelnie, obiektywnie i kompetentnie przeprowadzić kontroli, to radny zapadłby się ze 
wstydu pod ziemię. Radny stwierdził, że ktoś ośmiesza Pana Starostę, Radę Powiatu we 
Włocławku, urząd Starostwa Powiatowego we Włocławku to jest po prostu wstyd.  
Starosta Włocławski zwrócił się do Pana radnego Piotra Grudzińskiego, że są to ostre słowa 
i radny myli pojęcia. Starosta powiedział, że  Pan radny jest młodym człowiekiem. Starosta 
mówił o kapliczce a radny mówi o wojewodzie. To tak jak Starosta by mówił o Rzymie a 
radny o Krymie. Starosta nie wstydzi się za kapliczkę i życzy, aby radny nie wstydził się za 
słowa, które wypowiada. Radny nie zna tematu a przesądza sprawę. Dobrze by było, aby 
radny miał szacunek do samego siebie i do osób, które zabierają głos. Starosta podkreślił, że 
ludzką rzeczą jest błądzić. Starosta stwierdził, że w wypowiedzi w Gazecie Pomorskiej były 
popełnione błędy. Kto nic nie robi, nie popełnia błędów. Zarówno jak i poprzednicy radnego 
jak i radny walczyli o tę drogą. Starosta ma szacunek do pracowników Starosta 
i pracowników wykonujących tę drogę oraz Dyrektorem PZD we Włocławku z/s 
w Jaratowicach na czele. Radny nie zna przyczyny uchylenia decyzji Starosty 
Włocławskiego. Starosta o tym wie. Starosta ma nadzieje, że radny  zainteresuje się i pomoże 
Staroście w rozwiązaniu konfliktu miedzy mieszkańcami a Starostwem Powiatowym. Starosta 
się tego nie doczekał i radny nie znalazł chwili czasu na spotkanie ze Starostą a radny zabiera 
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głos na temat wstydu Starosty. Starosta podkreślił, że w sprawie kapliczki nie ma się czego 
wstydzić i Starosta jest dumny, że ma takich współpracowników, którzy rzeczywiście 
popełnili błąd to stanęli na wysokości zadania i nie uszczuplając budżetu powiatu 
wybudowali tą kapliczkę. Nie szczędzili czasu, pracy i środków pieniężnych. Wykonywali to 
po godzinach. Sztuka jest nie konfliktować a rozwiązywać problemy. Starosta powiedział, że 
ludzką rzeczą jest popełnić błąd, ale robiono to w dobrej wierze. Liczył się każdy dzień 
i godzina, aby zdobyć środki finansowe z zewnątrz na realizację tej drogi. Jeśli ktoś ma różne 
spojrzenie na odszkodowanie to Starosta to rozumie, własność prywatna jest rzeczą świętą, 
każdy może mieć wątpliwości co do zasad i sumy. Starosta rozumie tych mieszkańców i ich 
szanuje. Jednocześnie trzeba połączyć wszystkie za i przeciw. Starosta otrzymał pismo 
w końcówce tamtego tygodnia. Zostanie ono przeanalizowane i na kolejnej Sesji Starosta 
udzieli odpowiedzi. Jeśli będzie potrzeba to Starosta przeprosi Radę Powiatu we Włocławku. 
Nie należy mówić o wstydzie i honorze, bo to są wielkie słowa. Starosta jest dumny ze 
współpracowników jeśli chodzi o sprawę kapliczki. Starosta podziękuje wszystkim, którzy 
przyczynią się do rozwiązania tematu. Agresja jest najgorszym sposobem na życie i nie może 
się obrażać na mieszkańców.   
Wiceprzewodniczący Rady Zygmunt Wierzowiecki powiedział, że pan Eugeniusz 
Gołembiewski jako radny Rady Powiatu we Włocławku oraz Pan Henryk  Kierzkowski – 
Przewodniczący Rady Powiatu we Włocławku zabiegali o drogę Kowal-Mostki. Dzięki 
wysiłkowi radnego Wiktora Muratowa oraz Pana Starosty i członków Zarządu Powiatu 
zostanie ona wykonana.  
Radny Marek Jaskulski powiedział, że względu na subtelność i delikatność tematu radny 
nie zabierał głosu. Dla radnego kapliczka jest wyświęcaną świętością i należy jej się 
szacunek. Gmina Kowal zawsze wywołuje tematy powodujące  emocje niewspółmierne do 
faktu znaczenia sprawy tak jak temat  szkoły dla dorosłych w Kowalu, chodnik 
w Więsławicach itd. Radny nie zabierałby w tym temacie głosu, ale jeśli Starosta najwyższy 
ranga został skrytykowany mimo, że wiele razy spotyka się z mieszkańcami i nie brakowało 
z jego strony dobrej woli, radny zabrał głos.  
Radna Jadwiga Błaszkiewicz odniosła się do radnego Marka Jaskulskiego. Radna 
zaznaczyła, że nikt  z członków opozycji nigdy nie targnął się na świętość. Radni są tak samo 
Polakami i tak samo katolikami, i tak samo kapliczka jest świętością, jak dla większości 
Polaków. Faktem jest, że decyzja administracyjna, która została przygotowana przez 
pracowników Starostwa Powiatowego została przez Wojewodę uchylona i tylko w tym 
zakresie powinna odbywać się dyskusja a został poruszony temat świętości. Radna 
zaznaczyła, iż chodzi o to, że w urzędzie Starostwa Powiatowego zostały popełnione błędy.  
Radny Piotr Grudziński poprosił o zakończenie tego tematu. Radny powiedział, że zna 
część mieszkańców Dębniaków, ponieważ jest to okręg wyborczy radnego. Akurat 
najbardziej zainteresowanych Państwa ……… akurat radny nie zna. Jeżeli będzie  w tej 
sprawie jakieś spotkanie i potrzeba pomocy to radny jest tym jak najbardziej zainteresowany. 
W dotychczasowych spotkaniach Starosty Włocławskiego z mieszkańcami nie uczestniczyli 
radni powiatowi. Radny zadeklarował swoją pomoc w tej sprawie.  
Wiceprzewodniczący Rady podziękował radnemu Grudzińskiemu za inicjatywę pomocy.  
 



 17 

17. Zakończenie obrad  
 
W związku ze zrealizowaniem porządku obrad, Wiceprzewodniczący Rady Pan Zygmunt 
Wierzowiecki o godzinie 1315 dokonał zamknięcia obrad VII Sesji Rady Powiatu we 
Włocławku.  
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Ze Starostwa Powiatowego protokołowały: 

1) Katarzyna Dąbrowska-Czerwińska........................... 
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